
Protokół nr 42/2017 

posiedzenia Komisji Sfery Społecznej 

Rady Miasta Luboń 

z dnia 25 września 2017 r. 
 

 

Posiedzenie  rozpoczęło się o godz. 17 00, zakończyło o godz. 18 20 

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr 1 ] 

Przewodnicząca KSS sprawdziła prawomocność posiedzenia (quorum) i zaproponowała 

następujący porządek obrad: 

 
Wspólne posiedzenie z Komisją Organizacyjno - Prawną 
 
Przewodniczący sprawdził prawomocność posiedzenia (quorum) i zaproponował następujący 
porządek obrad: 

 
1. Zmiana regulaminu dot. przyznawania nagrody Siewcy oraz Zasłużonego dla Miasta 

Luboń. 
2. Zmiana nazwy ul. Batorego – dyskusja nad projektem uchwały. 
3. Opiniowanie uchwał na XXXVII Sesję RML 
4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołu nr 41 
 

 
Ad. 1 
 
          Pani Angelika Stefaniak z UM Luboń przedstawiła propozycję zmiany regulaminy 
przyznawania nagrody Siewca Roku. W 2018 roku odbędzie się 8 edycja gali. Zmiana 
miałaby polegać na wyborze 1 zwycięzcy, bez określania kategorii.  
Teresa Zygmanowska zasugerowała, aby nie ograniczać regulaminu do jednego 
nagradzanego.  
Marek Samulczyk zaproponował, aby utrzymać istniejący regulamin, komisja ma możliwość 
nie przyznania nagrody w danej kategorii.  
 
Na podstawie par. 21 uznano, iż lepiej pozostawić dotychczasową formułę i korzystać z 
możliwości nieprzyznania wyróżnienia dla danej kategorii.  
Zaproponowano wprowadzenie pkt. 25.1.: Kapituła może nie wyłonić laureata spośród 
nominowanych. 



 
Karolina Wilczyńska zwróciła uwagę, że na certyfikacie Zasłużony dla Miasta Luboń nie 
m.in. imienia i nazwiska laureata, daty. 
W związku z powyższym Teresa Zygmanowska wniosła o zmianę uchwały nr 
XXVIII/170/2009 z dn. 05.02.2009 r. w zakresie par. 2 (załacznik2). Zasugerowała, aby grupa 
co najmniej 2 organizacji miała możliwość zgłaszania kandydatów do wyróżnienia i aby 1 
wniosek dotyczył 1 kandydata. Wskazała również, aby w czytelny sposób oddzielić w 
uchwale tytuł Honorowego i Zasłużonego dla Miasta Luboń. 
 
Członkowie Komisji Organizacyjno-Prawnej i Sfery Społecznej jednogłośnie zatwierdzili 
powyższe wnioski.  
 
Na następnym posiedzeniu KOP, Komisja przygotuje projekt zmiany uchwały dot. Zasłużony 
dla Miasta Luboń. Zmiana uchwały uwzględni, iż kandydatów do wyróżnienia można 
zgłaszać do końca roku kalendarzowego. 
 
 
Ad. 2 
 
          Marek Samulczyk przygotował projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy.  
Podczas konsultacji społecznych mieszkańcy ul. Kozińskiego jednogłośnie wypowiedzieli się 
aby zmienić nazwę ul. Kozińskiego na nową nazwę Hreora Kozińskiego.  Ankieta, która 
została opracowana przez Burmistrza Miasta i pozytywnie opiniowana przez komisje Rady 
Miasta wskazywała, że nową nazwę ulicy wybiorą mieszkańcy. Na Sesji Rady Miasta radny 
Adam Dworaczyk złożył wniosek o zmianę nazwy na ul. Stefana Batorego i radni przychylili 
się w większości do tej propozycji odrzucając nazwę Hreora Kozińskiego. 
 
Na Komisji Komunalnej w dn. 22.09. br., mieszkańcy ulicy byli obecni i Burmistrz 
poinformował ich o skutkach finansowych, które mieszkańcy poniosą, gdyż ustawa 
dekomunizacyjna już ich nie będzie obejmować. Z uwagi na powyższe mieszkańcy odstąpili 
od zmiany nazwy ze Stefana Batorego na Hreora Kozińskiego. 
 
Radny Samulczyk poinformował, że zgodnie z wolą mieszkańców wycofuje projekt uchwały, 
jednakże prosi, aby na Sesji przedstawić szczegółowo skutki finansowe.  
 
Ad. 3. 
 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy 
Miastem Poznań a Miastem Luboń w zakresie usług edukacyjnych. 
 

Gminy mogą zawierać porozumienia międzygminne w sprawie powierzenia jednej z nich 
określonych przez nie zadań publicznych. Miasto Poznań w ramach projektu pt. 
"Gimnazjalista z Pasją – kompleksowe wsparcie uczniów gimnazjów w wyborze 
optymalnych ścieżek edukacyjnych i zawodowych" o nr RPWP.08.01.04-30-0001/16-00 
(zwanego dalej "projektem"), współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego, w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 



2014-2020, w ramach Poddziałania 8.1.4 Kształcenie ogólne, w ramach ZIT dla MOF 
Poznania, przystępuje do realizacji zadania z zakresu edukacji publicznej, polegającego na 
przeprowadzeniu szkoleń dla nauczycieli, na organizacji doradztwa zawodowego 
i psychologicznego dla uczniów oraz doradztwa psychologicznego i metodycznego, 
superwizji, studiów podyplomowych dla nauczycieli; na organizacji wyjazdów studyjnych dla 
nauczycieli i wyjazdów edukacyjnych dla uczniów szkół podstawowych w zakresie 
wskazanym w projekcie. Mając na celu dążenie do systemowego, spójnego i jednolitego 
wsparcia podmiotów z Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Poznania, wsparciem w ramach 
projektu objętych zostaje 80 szkół z Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Poznania, w tym 
również szkoły których organem prowadzącym jest gmina powierzająca zadanie. Zważywszy 
na powyższe podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione. 

Przebieg głosowania: 
ZA: 6 osób 
PRZECIW: - 
WSTRZYMUJĄCYCH: - 
 
 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia roku 2018 Rokiem Powstania 
Wielkopolskiego. 

 
Szczegóły uchwały omówił wnioskodawca – radny Jakub Bielawski. W przyszłym roku 
przypada 100 rocznica wybuchu Powstania Wielkopolskiego. Podobną uchwałę przyjęło już 
wiele samorządów. 

Przebieg głosowania: 
ZA: 6 osób 
PRZECIW: - 
WSTRZYMUJĄCYCH: - 
 
 

Ad. 4. 
 
          Teresa Zygmanowska poinformowała, że Wojewoda przysłał do szkół podstawowych 
pismo, iż istnieje możliwość dofinansowania doposażenia gabinetów lekarskich. Z uwagi na 
krótki termin składania wniosku, radna złożyła na ręce Burmistrza Mikołajczaka 
zapotrzebowania na zakup sprzętu. 
 
Ad. 5. 
Przebieg głosowania nad protokołem 41: 
Przebieg głosowania: 
ZA: 6 osób 
PRZECIW: - 
WSTRZYMUJĄCYCH: - 
 
 



Załączniki: 

1. Lista obecności Komisji Sfery Społecznej; 

2. Projekt uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań 
a Miastem Luboń w zakresie usług edukacyjnych. 

3. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia roku 2018 Rokiem Powstania 
Wielkopolskiego. 
 

 
 

 

    Sekretarz                                                                              Przewodniczący 

Michał Szwacki                                                                        Dorota Franek 

 

 

 

 

 

 


